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Forældrebestyrelses møde i Dagtilbud Gedved 
Mødedata 

Mødedato 19.6.24 

Mødetidspunkt kl. 17.00 – 19.00  

Mødested 
Personalestuen 
 

Deltagere 

Forældre: 
Asbjørn Mols Nørgaard,Christina Hartmann, Mathilde Ryberg, Lars Jarl Christensen, Christian 
Lyngesen, Tanja Enevold Møller, 
 
Medarbejder: Karin Skoubo Sørensen 
 
Ledelse: 
Margrethe Stouby Petersen og Unna Koldbæk 

Afbud Carina Vankat 

Gæster  

Referent/ 
Mødeleder/ordstyrer: 

Referent, Unna Koldbæk 
 
Ordstyrer, Asbjørn Mols Nørgaard 

Dagsorden 

  

Punkt Dagsorden Beskrivelse af punkter samt 
indstilling: 
 

Referat og ansvarlige: 

1.  Kommentar til referatet fra 

sidste møde d.7.2.24 

Bilag nr. 1 

 Der var ingen kommentar 
 
Der er fremsendt referat fra 
fællesmødet med Gedved skolen 
d. 10.4.24 til alle medlemmer af 
forældrebestyrelsen. 
 
Referatet lægges på hjemmesiden. 
 

2.  Godkendelse af dagsorden 

Bilag nr.2 

 Der var ingen kommentar 

3.  
 

Drøftelse af abonnement 

med FOLA 

 

I april 2024 får vi en regning fra 
FOLA (forældrenes 
landsorganisation). 
 
Medlemskab for 1 år koster  
1600 kr. uden moms 
 
Jeg kontakter dem for at opsige 
abomenten med får at vide at det 
kun er forældrebestyrelsen som 
kan opsige abonneret. 
 
Hvilken holdning har I til 
medlemskabet af FOLA? 
 
Ønsker I af bevare 
medlemskabet? 

Forældrebestyrelsen ønsker at opsige  
medlemskab af FOLA fra 1.1.2025 
 
Ønsker forældrebestyrelsen på et 
senere tidspunkt, at drøfte 
medlemskabet sættes det på 
dagsorden. 
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Ønsker I at afmelde 
medlemskabet? 
 

4.  Kvalitetsaftalen for  

Dagtilbud Gedved 

Aftale om mål for 

kvalitetsudvikling i perioden 

for 2024 – 2026 

Kvalitetsaftalen er en aftale 

mellem dagtilbudschefen 

og dagtilbudslederen. 

 

Bilag udleveres til mødet. 

Margrethe Stouby Petersen 
deltog i mødet med 
dagtilbudschefen sammen med 
Unna Koldbæk. 
 
Gennemgang af kvalitetsaftalen 
 
Målområder: 
Læring, Trivsel og personlig 
mestring 
 
Indikator: 
Sprogvurdering 
Brugertilfredshedsundersøgelse 
Pædagogisk tilsyn 
 
Resultatmål: 
Det vi skal arbejde med 
 

Kvalitetsaftalen er en aftale der indgås 
mellem dagtilbudschefen og 
dagtilbudslederen. 
 
Dagtilbudslederne har ansvaret for at 
sikre, at der arbejdes med de opsatte 
resultatmål i kvalitetsaftalen. 
 
 
 

5.  Opsamling på vores 1 år i 

Dagtilbud Gedved 

Hvad er vi lykkes med? 
 
Hvad skal vi have fokus på det 
kommende år? 
 
 

På personalemødet d.11.6.24 havde 
ledelsen valgt 5 områder ud de 
ønskede at medarbejderne skulle 
evaluere. 
 
Medarbejderne gav følgende 
tilbagemelding: 
 
Fællesskab: 
Vi blevet bedre til at tænke og gøre 
ting på tværs. 
Fællessamlingen om fredagen har 
styrket fællesskabet. 
 
 
Overgange: 
Skolevenner har været en god 
oplevelse for både børn og 
medarbejdere. 
Efter sommerferien er følgende 
overgange klar til fremlæggelse: 

• Overgange fra hjem til 
vuggestue/ dagpleje 

• Overgang fra vuggestue / 
dagpleje til børnehave 

 
Kommunikation: 
Det er blevet mere naturligt for os alle 
at kommunikerer på AULA 
Billeder understøtter pædagogisk 
praksis / hverdagen. 
 
Møder: 
Der arbejdes på at finde de gode 
løsninger i forhold til afholdelse af 
møder. 
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Naturforløbet med NaturMette: 
Både børn og voksne har været rigtig 
glade for forløbet som har givet en 
masse god inspiration og lyst til 
mere… 
 
Tilbagemelding fra 
Forældrebestyrelsen: 
Forældrene oplever et større 
fællesskab på tværs blandt både 
blandt medarbejder og børn i 
Livstræet. 
 
Forældrene oplever glade 
medarbejder der ser ud til at have det 
godt sammen, der er god energi. 
 
Børnene fortæller om 
fredagssamlingerne. 
 
Forældrene oplever åbne døre, at 
børnene leger sammen på tværs af 
stuerne. 
 
Forældrene er glade for de små 
historier og billederne der ligges op på 
AULA. 
 

6.  Skifte fra en DGI-institution 

til Natur institution 

 

Vi har et ønske om at Livstræet 
bliver en grøn institution med 
fokus på bæredygtighed, natur og 
udeliv. 
 
Vi ønsker på sigt et medlemskab 
af de Grønne Spirer for at holde 
os opdateret på ny viden samt 
inspiration. 
 
Samarbejde med DGI 
 
Orientering omkring Nordea 
fonden v/ Margrethe Stouby 
Petersen 
 

Unna orienterede om, at samarbejdet 
med DGI – er sat på pause indtil efter 
sommerferien 2025. 
 
Forældrebestyrelsen bakker om skiftet 
fra en DGI- institution til en institution 
med fokus på bæredygtighed, natur og 
udeliv. 
 
Livstræet bliver medlem af de Grønne 
Spire. 
 
Forældrene fortæller at deres børn har 
snakket meget om Natur Mette, hun 
har gjort en forskel. 
 
Margrethe Stouby Petersen fortæller 
at vi forsætter samarbejder med Natur 
Mette hen over efteråret, blot på en lidt 
anden måde. 
 
Margrethe Stouby Petersen har søgt 
om fondsmidler ved Nordea fonden – 
og fået det, hun søgte, ca. 13.000. 
 
Pengene er øremærket til 18 
børnerygsække og 3 voksenrygsække 
med indhold til ture ud i naturen. 
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7.  Aktivitetsudvalget v/ 

Asbjørn Mols Nørgaard 

Opfølgning på arbejdsdagen 
søndag d.26.4.24 
 
 

Forældrebestyrelsen siger TUSIND 
TAK til aktivitetsudvalget for at have 
orkestreret en rigtig god dag samt 
til alle de forældre der deltog i 
arbejdsdagen d.26.5.24 
 
Aktivitetsudvalget et ved at arrangere 
et nyt arrangement – der kommer flere 
informationer snarest. 
 

8. T
i
n 

Budget v/ Unna Koldbæk 

Bilag udleveres til mødet. 

Unna Koldbæk orienterer omkring 
budget 2024 
 
 
 

Børnetallet i børnehavedelen er ikke 
oppe på samme niveau som sidste år 
derfor forventer vi at gå ud af 2024 
med et merforbrug på omkring 
500.000 kr. 
 
Der ændres ikke noget organisatorisk 
selv om der bliver færre børn i 
børnehaven, vi forsætter med de 3 
stuer: Roden, Stammen og Kronen. 
 

9.  Nyt fra formanden / Asbjørn 

Mols Nørgaard 

 

Kontaktpolitiker 
 
 
Forældremøde i efteråret 2024 
 
 
 

 
Vi har ikke hørt fra vores 
kontaktpolitiker. For nuværende har vi 
heller ikke noget konkret, vi ønsker at 
drøfte med vores kontaktpolitiker, så 
der foreligger fornuværende ikke 
planer om at invitere ham. 
 
 
Der er ikke valg til forældrebestyrelsen 
i 2024 
 
Til forældremødet i efteråret 2024 
påtænker bestyrelsen et indslag fra 
aktivitetsudvalget og evt. 
valg/tilslutning af nye kræfter. 
 
 
 
 
 
 

10.  Nyt fra institutionen og 

dagplejen v/ Unna Koldbæk 

 

 

Orientering om ny dagtilbudschef 
 
 
 
Personalesituationen 
 
 
Organisering efter sommerferien 
 
 
 
Skolevenner 
 
 

Annelise Nørsøller er ansat som ny 
Dagtilbudschef. 
 
Der er lavet et stillingsopslag, vi håber 
at få 1 – 2 nye pædagoger. 
 
 
Der sker ingen ændringer trods 
manglende børn i børnehavedelen. 
 
 
Der evalueres på samarbejdet med 
både Gedved Skole og de private 
institutioner i efteråret 2024. 
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Projekt TRoLD 
 
 
 
Naturbus 
 
 

 
 
Der kommer flere informationer i 
september. 
 
 
Livstræet deler Naturbussen med 
Søvind i august 2024, der kommer 
flere informationer. 
 

11.  Møder frem til udgangen af 

2024 

 

November  
Onsdag d.22.11.23 
 
Januar 
Onsdag d.7.2.24 
 
April 
Onsdag d. 10.4.24 
 
Juni 
Onsdag d.19.6.24 
 
September 
Onsdag d.3.9.24 
 
November 
Onsdag d.20.11.24 
 

 

12.  Punkter til næste ordinære 

forældrebestyrelses møde 

d. 3.9.24 

  

Drøftelse af den nye 
lovbekendtgørelse i 
dagtilbudsloven vedr. brug af 
skærm i dagtilbud herunder 
dagplejen. 

 

 


